
EENLokaal

Onze raadsleden:
Nanette Ramaekers, Leon van den Beucken, Bram 
Beurskens (fractie voorzitter), Ergün Cangir, Lonneke 
Janssen, Duran Yildiz, Tuğba Özkaya en Luud Pieko

EENLokaal organiseert in 2024 inloopavonden vanaf 19:30. 
Kom langs, praat met onze raadsleden en laat weten wat er leeft in je wijk 
en wat er nog gedaan moet worden. Wij zorgen voor de koffie, thee en vlaai! 
De avonden in de Egelantier in Blerick en Ut Tref in Venlo-Zuid werden goed 
bezocht. Donderdag 11 april zijn we bij de Glazenap in Tegelen, en maan-
dag 29 april in de Dörpel, Venlo-Oost.

Met “Uit de Raad Geklapt” doen wij verslag van de behandeling van raads-
voorstellen. 
Via de koppeling https://gemeenteraad.venlo.nl/vergaderingen/ kun je de 
vergadering volgen of terugkijken.

Woensdag 27 maart. Deze avond werden een raadsconsultatie en twee 
moties behandeld. 

Ergün Cangir van EENLokaal stelt vragen over de voortgang van de Lokale 
Inclusie Agenda in Venlo. Op basis van de antwoorden zal onze fractie zich 
beraden. We houden het thema vast in ieder geval. 
De raadsconsultatie Citybranding fase 2 wordt door iedereen omarmt; we 
gaan Venlo nog beter in de markt zetten; we laten ons nog sterker in Neder-
land zien. Alleen de PVV is tegen.

Er worden drie moties ingediend.
 
1. De Venlose Euro is een “social currency” die tot doel heeft de lokale en 
regionale economie te versterken en stimuleren. Door geld langer in de regio 
Venlo te houden en vaker van hand tot hand te laten gaan, profiteert de 
regio en iedere Venlonaar. Het is van belang om grondig onderzoek te doen 
naar de haalbaarheid van dit initiatief, zodat een weloverwogen besluit 
genomen kan worden over eventuele verdere stappen richting de invoering 
van de Venlose Euro. De motie wordt door iedereen gesteund met uitzonde-
ring van Denk.

2. Vrouwen in de politiek. Het rapport van Aangenaam lijkt in de bureaula 
terecht te komen, althans volgens D66, en D66 wil dit onderwerp via een 
motie in de gemeenteraad als discussiestuk in mei inbrengen. Er wordt 
hoofdelijk gestemd en 26 stemmen voor en 9 tegen. Er komt geen discussie 
in de raad.

3. De motie stelt voor een subsidieaanvraag voor grensoverschrijdend haal-
baarheidsonderzoek te starten om met de buurgemeente Nettetal te onder-
zoeken hoe we grensoverschrijdend kunnen samenwerken op het gebied 
van hernieuwbare elektriciteit en warmteopwekking. Iedereen doet mee, 
behalve de PVV. De motie wordt licht aangepast en de wethouder gaat 
ermee aan de slag.

Er stond dit keer weinig op de agenda, hopelijk besluiten we volgende 
maand wat meer.
 

Wil je graag meedenken en meedoen met
EENLokaal?
Graag! Er zijn veel manieren om ons werk te 
steunen. Informeren kan geen kwaad. Je kunt ook 
meehelpen met kleine dingen, zonder grote 
verplichtingen. Of word lid: www.eenlokaal.nl Voor 
andere vragen over bijvoorbeeld leefbaarheid, 
kunt je terecht bij info@eenlokaal.nl

3 april 2024


